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INTERPELACJA nr 178/25

Szanowna Pani Prezydent, 

na podstawie art. 24 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. 
2024 poz. 609 z późn. zm.) składam interpelację w sprawie: 

Utworzenia filii Urzędu Miejskiego na Przymorzu 

Zwracam się do Pani Prezydent z wnioskiem o utworzenie filii Urzędu Miejskiego na 
Przymorzu. 

Od wielu lat trwają rozmowy na temat możliwości powołania filii Urzędu Miejskiego na 
Przymorzu lub na Zaspie. W ostatnim czasie w związku ze zmianą przeznaczenia terenu 
pomiędzy ul. Burzyńskiego i Żwirki i Wigury na Zaspie Rozstaje należy ponownie 
przeanalizować możliwość utworzenia filii Urzędu w innej lokalizacji. 

W związku z powyższym zwrócili się do mnie mieszkańcy, członkowie Koła Seniora 
działającego przy Spółdzielni Mieszkaniowe Przymorze z wnioskiem o utworzenie filii UM 
na terenie Przymorza. 

Kilka lat temu analizowano możliwość utworzenia filii w budynku przy ul. Jagiellońskiej 5. 
Jakie decyzje zapadły dotyczące tej lokalizacji? 

Ciekawym rozwiązaniem wydaje się utworzenie filii UM w którejś z galerii handlowej, w 
Alfie Centrum lub Galerii Przymorze. Te lokalizacje gwarantują dostępność 
komunikacyjną, dostępność dla osób z trudnością w poruszaniu się, dysponują dużymi 
ogólnodostępnymi parkingami, a także pełnym zapleczem socjalnym. 

Utworzenie filii Urzędu Miejskiego na terenie Przymorza ułatwi możliwość korzystania z 
usług Urzędu w pierwszej kolejności osobom starszym, którzy w tej części Gdańska 
stanowią bardzo duży odsetek mieszkańców, a także ułatwi np. studentom, których na 
terenie Przymorza, Zaspy, Oliwy i Żabianki mieszka bardzo wielu (ze względu na bliskość 
uczelni wyższych). Dzięki zwiększeniu liczby filii Urzędu m.in. studenci będą mogli w 

Wpłynęło 14.03.2025 r.



     
łatwiejszy sposób dopisać się do rejestru wyborców, co jest bardzo istotne ze względu 
na ogólnopolską potrzebę zwiększania frekwencji w wyborach. 

Gdańsk obecnie prowadzi kampanię zachęcającą mieszkańców do meldowania się w 
naszym Mieście. Jest to bardzo cenna inicjatywa. Zdecydowanie proces meldowania 
ułatwiłoby utworzenie nowej filii Urzędu Miejskiego dla Dzielnic Przymorze, Zaspa, 
Żabianka – Wejhera – Jelitkowo – Tysiąclecia i Oliwa. 

W związku z powyższym proszę o odpowiedź na następujące pytania: 

1. Czy Prezydent Miasta Gdańska podziela opinię nt. potrzeby utworzenia filii UM na 
terenie Przymorza? 

2. Czy Prezydent Miasta Gdańska prowadzi prace nt. utworzenia filii UM na terenie 
Przymorza lub Zaspy? 

3. Czy jest możliwość utworzenia filii UM w galerii handlowej, np. w Alfie Centrum 
lub Galerii Przymorze? 

Z góry dziękuję za odpowiedź. 

 

        z poważaniem, 

        Marcin Mickun  
            Radny Miasta Gdańska 


